

ing 92 nr 12  
Gert

## **NA DK SamarbejdsUdvalgsmøde. Afholdt i Fredericia den 17.04.99**

Mødet blev åbnet kl. 13:00

### **Dagsorden for dagens møde:**

1. Sindsrobøn.
2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service.
3. Præsentationsrunde.
4. Oplæsning og godkendelse af referat.
5. Tilbagemelding fra ekstraordinært statusmøde.
6. OSR - rapporter..
7. Rapport fra kasserer.
8. Fortsættelse af debat om Regionsservice Komite Danmark.
9. DK- arrangement.
10. Hvide nøgleringe, til endelig godkendelse.
11. S.U. - Repræsentant.
12. Fælles plakat, indeh. Orientering om NA, samt mødeliste.
13. Tilbagemelding vedr. Postadresse S.U.- NA - DK.
- 13 a. Hjemmeside internet.
14. Forslag til E.D.M - rapport.
15. Eventuelt.
16. Ny dagsorden.
17. Nyt møde tid/sted.

### **1. Sindsrobøn.**

### **2. NA's 12 koncepter for service oplæses af Lonnie.**

### **3. Præsentationsrunde: Tilstede var.**

Dan (OSR Nordjylland)  
Poul Erik (OSR København)  
Jan (OSR Midtjylland)  
Flemming ( OSR Sydjylland )  
Henrik ( OSR Fyn )  
Lasse ( OSR Storstrøms Amt )  
Torben ( Formand ad hoc-komite )  
Lars ( OSS København )  
Tommy ( Stedfortrædende OSS Nordjylland)  
Lonnie ( Ordstyrer )  
Gert ( Kasserer )  
Lars ( Sekretær )  
Kell obs

**Alle fremmødte OSRére er stemmeberettigede.**

#### **4. Oplæsning og godkendelse af referat:**

Referatet blev oplæst af Lonnie og godkendt, der er dog glemt et punkt på dagsordenen, j.v.f. punkt 17 vedr. Internet side, punktet medtages som punkt 13A på dette mødes dagsordenen.

#### **5. Tilbage melding fra ekstraordinært statusmøde:**

Processen med selvransagelse fortsætter, og vi er nu nået til 8. koncept.

#### **6. OSR - rapporter:**

**København:** Der er stadig et stort fremmøde til vores OSK- møder. Ved sidste møde var der 10 GSRére, 1 GSSér og repræsentanter fra div. underudvalg, samt observatører. Dette syntes vi i København er flot. - Vi har også fået tilbagemeldinger fra grupperne, som siger ja til DSK-NA, ja til en fælles hjemmeside og ja til hvide nøgleringe. Det er besluttet at OSK - København, vil have en stand på pinsekonventet, og spørger hermed om andre områder er interesseret i at deltage. Endvidere, er der andre områder der vil have en stand søndag formiddag ? Vi har haft et "valgmøde", hvor vi fik justeret vores valgperioder i henhold til vores retningslinier. Vores formand fik genvalg til december. Og næstformanden går af i juni. Vi har stadig ingen kasserer, så denne post varetages af bestyrelsen, indtil en med tilstrækkelig cleantime og kvaliteter dukker op. Vi har fået en OSS, som jeg er glad for at kunne præsentere her. Vi har nu fået en revideret mødeliste sendt ud.

**Storstrøms Amt:** Der er ikke meget at rapportere, de to første møder i januar og februar blev aflyst. I januar på grund af manglende fremmøde, I februar på grund af manglende booking af lokale, marts mødet blev afholdt med 2 GSRére, en GSSér og den afgående kasserer. Der er meget lidt service vilje i området. Vi har ingen bestyrelse, hverken formand, næstformand eller sekretær, så det er faktisk kun distribution af litteratur, nøgleringe og evt.. flyer's samt revidering af mødelister der foregår i øjeblikket. Men vi fortsætter ufortrødent med at annoncere efter folk til OSK på møderne og håber på at interessen for service kommer igen. I Vordingborg har vi afholdt et møde om vigtigheden af at have en service struktur og håber på at det måske vil afføde en interesse, og så lægge det over til en Højere Magt. En "tynd" rapport, men det er sådan der er pt.

**Nordjylland:** Nordjyllands område fungerer stadig godt, god opbakning fra grupperne. Vi har fået en næstformand. Nordjylland har tænkt sig at få noget styr på de mange forskellige oversættelser af de pamfletter der ligger ude i grupperne, sådan at vi kun har en pirat-kopi i omløb. Hvad siger de andre områder?. Thisted er nu blevet optaget her i Nordjyllands området, en stor velkomst til Thisted! Midtjylland kom med en forespørgsel, om at kunne købe litteratur, nøgleringe m.v gennem Nordjylland. Det var næsten som at fyre en raket af tværs igennem OSK. Men efter en hed debat blev det besluttet, at Midtjylland kan købe service effekter til indkøbspris, ydermere vil Nordjylland hvis Midtjylland har brug for det, donere litteratur og nøgleringe i det omfang der er brug for. Nordjylland siger ja til fælles plakat. Bankbeholdningen i Nordjylland er ca. 54.000 kr og vi ligger inde med litteratur m.v for 11.240 kr.

**Midtjylland:** Det går godt i området Midtjylland, der er stort fremmøde af GSRére og stemningen er god på OSK-møderne. Mødet lørdag aften "Saturday Night Live" Jægergårdsgade 2 er lukket, og et nyt kvindemøde er åbnet mandag kl. 16:00 til 17:00 Sølystgade 30, Århus C. Økonomien er blevet stabil, da donationerne fra grupperne er blevet væsentligt bedre. Vi mangler stadig en OSSér og en næstformand i OSK's bestyrelse. I forbindelse med O.I.- plakaten syntes vi den er god, men en lille ændring er nødvendig, da der er en grammatisk fejl. Med hensyn til fælles hjemmeside på internettet, syntes vi er en god ide, og vi har to personer med god indsigt i dette til en evt. ad hoc-komite. Vi har haft oppe til debat omkring en artikel i bladet STOF, hvor en enkel person bruger NA navnet i sådan et omfang at det strider imod vores 6, 10 og 11 tradition, og vi er blevet enige om at tage det med til S.U. - DK møde.

**Fyn:** Bestyrelsen er fuldtallig igen og der er et rimeligt fremmøde fra GSRérne. H og I udvalget kører så godt, at vi nu har fået en henvendelse fra Odense Arrest og det er jo positivt. Der er en masse gode folk og initiativer, men det drukner desværre alt for tit i vrøvl, brok og kaos. Vi har gjort vores kasse op og afleverer regnskab til S.U. Håber at se en masse mennesker til vores arrangement første week-end i september. Med ønsket om en god sommer!

**Syddjylland:** OSK-NA-Syddjylland fungerer. Bestyrelsen er fuldtallig dog mangler der en næstformand og en OSSér. Efter et stykke tid med få fremmødte GSRére og indførelse af en minimumsgræse for at være beslutningsdygtig, er der nu et fremmøde på 8 - 10 GSRére. Vores økonomi løber kun lige rundt, men vi har et rimeligt lager af litteratur og nøgleringe. Grupperne opfordres til at donere penge videre, så vi bla. kan sende penge til S.U. Mødeliste udvalg fungerer og Help-line fungerer også. Forsøg på opstart af internet-udvalg og H og I - udvalg er foreløbig sat i bero. Syddjylland har indført retningslinier for at de enkelte grupper kan stå på mødelisten. Der har i et stykke tid været problemer med møder, som skiftede adresse eller blev nedlagt uden at melde det til mødelisteudvalget. Nye retningslinier: Hvert enkelt møde skal opdatere tid/sted en gang om måneden, til mødelisteudvalget, for at komme på/ blive stående på mødelisten, hvis det ikke opdateres bliver mødet slettet fra mødelisten. Syddjylland mener stadig at dannelsen af DSK - RSKD - RSK er ok. Syddjylland mener at debatten ang. "Hvide nøgleringe" skal fortsætte. Påstanden om at servicemateriale og nøgleringe "bare" kan oversættes, vil vi have bekræftet af relevante instanser, og ikke af enkelt personer. "Just for to day" står på nogle lister over nøglebegreber og ikke på andre - hvad er rigtigt? I følge 9. koncept ".... at tage alle synspunkter i betragtning" Skal relevant information tilvejebringes.

---

## **7. Rapport fra kassereri:**

Da der ikke er plads til kasserrapporten på denne side henvises til næste side.!

## 7. Rapport fra kassereri:

Saldo pr. 16.01.99 7.219,38 kr

### Udgifter:

16.01.99	Diæter (betroede tjenere)	445,50 kr
17.01.99	Kopier, porto, m.v.	120,00 kr
17.01.99	Transport af sekretær	382,00 kr
17.01.99	Kaffe, frugt, m.v.	171,25 kr
17.01.99	Transport af formand	200,00 kr
17.01.99	Diæter (betroede tjenere)	156,00 kr
17.01.99	Transport af kasserer	124,00 kr
20.03.99	Kaffe m.m, ad hoc-møde	59,75 kr
20.03.99	Transport ad hoc-møde	250,00 kr
04.04.99	Transport ad hoc-komite	867,00 kr
17.04.99	Transport af kasserer	120,00 kr
Samlet udgift i alt		2.895,50 kr

19.01.99 Donation Syddjyll. 1.000,00 kr

12.02.99 Donation Kbh. 1.000,00 kr

16.02.99 Donation Nordjyl. 2.000,00 kr

Saldo pr. 17.04.99 8.323,88 kr

8.323,88

✓

BEHOLDNING 8.203,38

Kassereren oplæste regnskabet, og rapporten fra kassereren godkendes enstemmigt.

## 8. Fortsættelse af debat om Regionsservice Komite Danmark:

Da der ikke var enighed endnu og alle OSRérne gerne vil være enige, tages punktet med på næste mødes dagsorden, til eventuelt endelig vedtagelse, som punkt 8.

## 9. DK - arrangement:

Jan aflagde en redegørelse for møde afholdt i Århus den 20.03.99, vedr. dannelse af en ad hoc-komite, referat fra mødet tilsendt OSRérne.

Den valgte formand Torben fra ad hoc-komiteen fremlagde referat for møde afholdt i Århus d. 04.04.99, referat fra mødet blev delt ud til OSRérne.

Det besluttet enstemmigt at der bevilliges 2.000,00 kr til ad hoc-komiteen.

## 10. Hvide nøgleringe:

Da der stadig ikke er enighed, besluttet det enstemmigt at punktet medtages på næste mødes dagsorden, som punkt 10.

## 11. S.U. -repræsentant:

Punktet blev debateret og alle områder er enige om at vi skal have en repræsentant. Lasse kopiere retningslinier vedrørende R.D for service HB og sender dette materiale til sekretæren, og dette materiale sendes ud sammen med referatet. Punktet medtages på næste mødes dagsorden, som punkt 11.

## 12. Fælles plakat indeholdende orientering om NA, samt mødeliste:

Det besluttet enstemmigt at den omdelte plakat er godkendt med nogle små ændringer, Dan tager den omdelte plakat med hjem og har en endelig plakat med til næste møde. Punktet er med på næste mødes dagsorden, som punkt 12.

**13. Postadresse SU NA - DK:**

Flemming arbejder videre med postadresse, og får tips om etablering af en sådan fra andre områder. Punktet er med på næste mødes dagsorden, som punkt 13.

**13A. Hjemmeside Internet:**

Jan tager det med hjem til Midtjylland, hvor der er ekspertise til at få udformet en forside, hvorfra de enkelte områder, har mulighed for at få en link fra. Punktet er med på næste mødes dagsorden som punkt 14.

**14. Forslag til E.D.M.- rapport:**

Det besluttet enstemmigt at Lasse udfærdiger rapport til EDM, og kopi af rapport sendes til sekretær, som herefter videre distribuerer rapporterne til OSR'erne. Lasse fremlagde rapport fra sidste EDM-møde og kopi af referat sendes ud sammen med referatet.

**15. Eventuelt:**

1. Offentlig udtalelse om Na, S.U vil ikke tage stilling til enkelt personers udtalelser  
Vi henstiller NA-medlemmer til ikke at inddrage NA-navnet i offentlige debatter.
2. Skal S.U. eventuelt repræsenteres på Aalborg konventet. Punktet tages med på næste mødes dagsorden, som punkt 15.

**16. Ny dagsorden:**

- ✓ 1. Sindsrobøn.
- ✓ 2. Oplæsning af NA's 12 koncepter for service.
- × 3. Præsentationsrunde.
- × 4. Oplæsning og godkendelse af referat.
- × 5. Tilbage melding fra ekstraordinært statusmøde i Odense.
- × 6. OSR - rapporter.
- × 7. Rapport fra kasserer.
- × 8. Fortsættelse af debat om Regionservice Komite Danmark.
- × 9. Nedsættelse af retningslinie udvalg. *møde 11/9 - del. 12<sup>de</sup>*
- × 10. Hvide Nøgleringe.
- × 11. S.U - Repræsentant.
- × 12. Fælles plakat med orientering om NA.
- × 13. Postadresse S.U. NA - DK.
- × 14. Hjemmeside Internet.
- × 15. Skal S.U. <sup>R.S.K. NA - DK</sup> repræsenteres på Aalborg konventet.
- 16. Eventuelt.
- 17. Ny Dagsorden.
- 18. Nyt møde tid/sted.

**17. Næste ordinære møde:**

Lørdag den 17.07.99  
Kl. 13 : 00  
" Depotgården "  
Lollandsgade 2-5  
7000 Fredericia